
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK 
4. SJEDNICE VMO LUKA 

 
 
4. sjednica VMO Luka održana je 28. kolovoza 2023. (ponedjeljak) s početkom u 17.00 sati, u 
prostorijama MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Joško Vitezica, predsjednik VMO 

 Daniela Maras Vukušić, zamjenica predsjednika VMO 

 Željko Boros, član VMO 

 Denis Frančišković, član VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

 Tina Bošković Sertić 

 Ruggero Fabris 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Bojan Trivić, član VMO 
 
 

Usvajanje Zapisnika sa 3. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka:  
 • Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Joško Vitezica pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Komunalna pitanja: 

- Problem povećane populacije galebova na području MO Luka 
- Parkirna mjesta za motocikle u Bačvarskoj ulici 
- Dopisi građana pristigli između sjednica 

2. Dani MO Luka – sportski dio programa 
3. Razno 

 
 
 
 
 

 

                       

 

 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR LUKA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/23-01/2 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-12 
Rijeka,  28. kolovoz 2023. 



1. KOMUNALNA PITANJA 
 

 
Predsjednik Vijeća otvorio je 4. SVMO te informirao sve zainteresirane građane koji su zatražili 

svoje prisustvo na sjednici vijeća mjesnog odbora Luka da su sjednice vijeća javne, te da se 

zapisnici sa sjednica objavljuju na web stranicama mjesnog odbora. Prisutni građani su 

informaciju primili na znanje te su upoznati da će se njihova imena nalaziti u zapisniku 

predmetne sjednice. 

 

AD 1 
 

 Nazočna gđa. Tina Bošković Sertić se u više navrata obraćala članovima mjesnog 

odbora u prijašnjem sastavu u vezi problema prekomjerne populacije galebova na 

području mjesnog odbora Luka. 

Prilikom današnjeg obraćanja članovima vijeća, gđa. Bošković-Sertić navodi 

svakodnevne probleme s kojima se susreću stanari ovog područja s konkretnim upitom 

oko mjera koje su poduzete te koje će se poduzeti kako bi se navedeni problem riješio. 

Također, kao problem navodi i nedovoljno pražnjenje otpada na području gradske 

tržnice te smatra da se spremnici trebaju učestalije prazniti te detaljnije čistiti. Također, 

smatra da trenutni režim pražnjenja te količine dostupnih spremnika na području 

mjesnog odbora nije zadovoljavajući. Naime, cijelo područje mjesnog odbora smatra 

slabije održavanim. Kao primjer navodi pothodnik na poziciji između ulica Ivana Zajca i 

Vatroslava Lisinskog koji je na učestaloj meti nepoznatih počinitelja uslijed čega dolazi 

do razbijanja rasvjetnih tijela, ispisivanja grafita i vršenja nužde. Ističe i učestali problem 

kvara pokretnih stepenica. 

 

ZAKLJUČAK 
 

 Članovi Vijeća MO LUKA na čelu sa predsjednikom u potpunosti razumiju iznesenu 

problematiku s obzirom da su i oni sami stanovnici ovog dijela grada. Napominju da su 

se poduzele sve radnje koje su bile u ingerenciji i nadležnosti mjesnog odbora, ističući 

da su problemi izneseni od strane  gđe. Bošković-Sertić dugogodišnji nedostaci na koje 

se ukazuje nadležnim institucijama. Imajući na umu veliki broj prijava koji izlaze iz 

domene rješavanja samog mjesnog odbora, zaprimljeni upiti proslijeđuju se nadležnim 

službama kako bi se s njihove strane saznale sve relevantne informacije o poduzetim 

radnjama. Prijedlog vijećnika je slanje službenog poziva prema navedenim službama 

sa zahtjevom oko održavanja zajedničkog sastanka na nekim od idućih sjednica kako 

bi saznali konkretne korake koji su poduzeti u cilju rješavanja gore navedenih problema. 

 

AD 2 
 

 Nazočni gdin. Ruggero Fabris zatražio je informaciju u vezi parkirnih mjesta za 

motocikle na površini uz poslovno-stambenu zgradu Uljarska 1 (nekadašnja ´palača 

Modello´). Kao razlog svog dolaska i informiranja navodi problem s količinom parkirnih 

mjesta za gore spomenute motocikle kojih je tijekom ljetnih mjeseci višestruko veći broj 

u odnosu na količinu dostupnih parkirnih mjesta. Naime, zbog prekomjerne količine 

motora i mopeda dolazi do sitaucije da se vozači parkiraju izvan označenih parkirnih 

mjesta i u Jedrarskoj ulici. Također, ističe izrazito veliku količinu buke odnosno razine 

decibela koja premašuje dopuštenu razinu, navodeći da paljenje motora stvara 

značajnu količinu buke koja smeta stanarima okolnih ulica kao i prolaznicima koji se 

kreću potezom kroz Veslarsku ulicu.  



 

ZAKLJUČAK 
 

Članovi Vijeća ́ MO LUKA´ na čelu sa predsjednikom su upoznati sa iznesenom problematikom 

koja je iz godine u godinu dolaskom sve većeg broja turista kao i domaćih ljudi postala problem 

prolaznicima i stanarima lokalnih ulica. Naime, u nedostatku parikirnih mjesta za motocikle a 

radi blizine sadržaja vlasnici parkiraju u navedenoj ulici i u trenutcima kad su sva parkirna 

mjesta zauzeta. Također, dolaskom novih generacija odnosno modela motora koji iz godine u 

godinu imaju jaču snagu, posljedično izazivaju prekoračenje razine dopuštene buke što stvara 

nelagodu prilikom dnevnog a i noćnog režima stanovanja. 

Prijedlog vijećnika je pojačani nadzor prometnih redara koji će sankcionirati sve nepropisno 

parkirane motore koji se ne nalaze unutar naznačenih parkirnih linija. Dugoročni prijedlog je 

potpuno izmještanje parkirnih mjesta s obzirom da se trenutna površina iscrtanih parkirnih linija 

nalazi uz zgradu koja je sukladno Zakonu o zaštiti i očuvanju kulturnih dobara valorizirana kao 

nepokretno kulturno dobro 0. kategorije nekadašnjeg naziva palača Modello.  

 

2. DANI MJESNOG ODBORA LUKA 

 

AD 1 
 
Sportski dio programa Dani MO – Udičarenje.  

Dogovoreno je da se sportski dio programa pod nazivom ́ Dani Mo LUKA – Udičarenje´ održi 

u nedjelju, 08.10.2023. godine. S obzirom na zbivanja sa dugogodišnjim partnerom u 

organizaciju - ´ŠRK Luben´. Vijeće će ove godine samostalno organizirati i održati program 

bez suradnje s ´ŠRK Luben´. Prijave natjecatelja će se primati u tajništvu mjesnog odbora.  

 

ZAKLJUČAK  
 
Vijećnici će se aktivno uključiti u organizaciju te je detaljno dogovoren plan organizacije. 
 

AD 2 
 

S obzirom da je pilomat koji je postavljen u Zagrebačkoj ulici nikad nije stavljen u funkciju, 

moli se pismeno očitovanje nadležnih službi. 

 

ZAKLJUČAK  
 

Uputiti će se dopisi TD Rijeka plus. 

 

 

Sjednica je završila u 20:00 sati. 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 

Zapisničar – referent za mjesnu 

samoupravu: 

 

______________________ 

Predsjednik VMO Luka 

 

 

________________________ 

               Miomira Milovanović Berić Joško Vitezica 

 

 


